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 Protokół Nr 8/2015 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów RM 

w dniu 2 czerwca 2015 r. 
 

 

Miejsce posiedzenia: Zakład Komunikacji Miejskiej Sp. z o.o., ul. Ustronie Miejskie 1. 

Obecni wg załączonej listy. 

 

Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Sytuacja finansowa Zakładu Komunikacji Miejskiej Sp. z o.o. oraz potrzeby w zakresie 

prawidłowego funkcjonowania. 

3. Zamknięcie posiedzenia. 

   

  

Ad 1 
 Posiedzenie o godz. 14

00
 „otworzyła i prowadziła” przewodnicząca Komisji – Jadwiga 

Klonowska.  

 

Ad 2  
 Prezes ZKM Pan Andrzej Adamczewski przedstawił informację dotyczącą sytuacji 

finansowej Zakładu Komunikacji Miejskiej Sp. z o.o. oraz potrzeby w zakresie prawidłowego 

funkcjonowania. Prezes ZKM poinformował, że sytuacja finansowa, jaką zostawił poprzednik 

była dobra, dlatego nie było potrzeby zwoływania Rady Nadzorczej. Półroczne dopłaty do 

Spółki wyniosły 140 tys. zł. Prezes przedstawił problem przejazdu autobusem z ul. 

Nowowiejskiego na ul. Chopina, proponując ustawienie na ul. Nowowiejskiego zakazu 

zatrzymywania się pojazdów. Ponadto Prezes spółki ZKM poinformował o zakończeniu 

inwestycji dot. zbiornika paliwa, którą rozpoczął  jego poprzednik. Prezes skomentował  

negatywnie komentarze dotyczące podejrzenia kradzieży paliwa. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

J.Andrysiak – pytał czy samochody mają ograniczenie paliwa? 

Prezes – odpowiedział, że to jest monitorowane, są liczone normy zużycia paliwa i nie ma 

sensu wydawać dodatkowych środków na ten cel. 

Z-ca Burmistrza – pytała ile potrzeba jest autobusów, które z linii są najbardziej obciążone? 

Należy zastanowić się czy może zmienić trasę, wyłączyć uliczki po osiedlu Kołobrzeskim, 

bo jest tyle kryterium wpływających na brak rentowności. 

Prezes – poinformował, że jest grupa sprawdzająca rentowność linii. Natomiast 90% 

pasażerów jeździ bezpłatnie. Ponadto Prezes poinformował, że firma Rewizor, która 

kontroluje bilety jest rzetelna. W lutym 2015 r. było 325 kontroli i zero mandatów. W 

marcu br. było 358 kontroli i 8 mandatów, natomiast w kwietniu na 362 kontrole był 1 

mandat.  

Z-ca Burmistrza - poruszyła sprawę dopłaty do spółki. 

Prezes - dodał, że nie będzie nadpłacania do spółek, ale strata z lat poprzednich nie została 

pokryta, stąd potrzebna dopłata. 

Z-ca Burmistrza – stwierdziła, że będzie domagała się realnego wyliczenia. Proponowała, aby 

wprowadzić bilety bezpłatne, by było wiadomo jaką kwotę zastosować na dopłatę. 

Prezes – odpowiedział, że w okresie wakacyjnym spadły  drastycznie dochody z tytułu 

biletów.  Natomiast w okresie szkolnym i w niepogodę autobusy mają obłożenie. Prezes 

ZKM zapoznał z wykazem punktów sprzedaży biletów ZKM.  
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J.Klonowska – pytała o stan zabezpieczenia pomieszczeń? 

Prezes – odpowiedział, że zabezpieczenie jest wystarczające, jest kasa pancerna, zakratowane 

okna, drzwi, czego nie było. Ponadto Prezes poinformował, że dopłaty do Spółki ZKM  

były nadmierne, wobec czego nie upominał się o dopłatę na dzień 3 czerwca br. w kwocie 

140 tys. zł wiedząc, że ma dobrą sytuację finansową. To samo będzie na koniec roku.  

Prezes przedstawił także propozycję dot. darmowych przejazdów komunikacją miejską dla 

honorowych dawców krwi.  
  

Następnie Komisja zapoznała się z prośbą w sprawie zakupu podnośnika oraz dokonała 

przeglądu mienia zarządzanego przez Prezesa ZKM Sp. z o.o.   

 

Na tym zakończono w/w punkt. 

 

Ad 3 

Po wyczerpaniu tematyki o godz.15
00

 zakończono Komisję.  

Protokołowała: M.Zimmer 

 

 Przewodnicząca Komisji 

 

       Jadwiga  Klonowska 


